
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Oria Agriculture is pleased to announce that Delphine Bauneau has joined our team as 
Administrative and Commercial Assistant. Delphine will oversee import and export 
operations. 

As the daughter and granddaughter of wine growers, she has always remained close to 
agriculture and its values. 

After managing various business operations across France for about ten years, she 
chose to settle in Beaujolais to apply her administrative and commercial skills in the 
beautiful region.  Joining Oria Agriculture is a logical next step for her as it supports the 
enhancement of customer relationships and the management of needs in agriculture. 

 
 
 
 
Oria Agriculture est ravie d'annoncer que Delphine Bauneau s'est jointe à notre équipe 
à titre d’Assistante Administrative et Commerciale. Delphine supervisera les opérations 
d’importation et d’exportation. 
 
Fille et petite-fille de viticulteurs, elle est toujours restée proche de l’agriculture et de ses 
valeurs.  
 
Après avoir dirigé durant une dizaine d’année diverses opérations commerciales dans 
toute la France, elle a choisi de s’installer dans le Beaujolais pour mettre à contribution 
ses compétences administratives et commerciales dans la belle région.  Rejoindre Oria 
Agriculture est une prochaine étape logique car elle soutient l’amélioration de la relation 
client et de la gestion des besoins dans l’agriculture. 
 
 
 
Delphine BAUNEAU 
Assistante Administrative & Commerciale 
dbauneau@oriaagriculture.com 
Tel +33 (0)4 27 50 10 31  #3 
Mobile +33 (0)7 88 70 76 29 

Delphine Bauneau Welcome 

Bienvenue Delphine Bauneau 


